



PRICE ANNOUNCEMENT

Congestion Trade Europe, Scandinavia, West
Mediterranean to West Coast Central America

5/7/2024

Cher(e) Client(e),

En raison de la congestion actuelle dans les ports d'Amérique centrale qui génèrent des conditions d'exploitation difficiles, MSC appliquera une congestion surcharge (CGS) jusqu'à nouvel ordre pour les marchandises au départ d'Europe, de Scandinavie et de la Méditerranée occidentale vers les ports d'Acajutla (El Salvador), Caldera (Costa Rica), Corinto (Nicaragua) et Puerto Quetzal (Guatemala) situées sur la côte ouest de l'Amérique centrale, afin de maintenir nos services au niveau requis.

Date d'application : 21 Juillet 2024 (ETD proforma mentionné sur les confirmations de bkg).

Montant applicable :

- EUR 1000 / 20'
- EUR 1500 / 40'

Si vous avez des questions, veuillez contacter vos représentants MSC locaux

Nous vous remercions de votre compréhension et sommes à votre écoute pour toute information complémentaire.

Cordialement.

**INSCRIVEZ-VOUS ET GÉREZ VOS PRÉFÉRENCES
POUR RECEVOIR NOS ACTUALITÉS**

Nous vous remercions pour votre soutien

MSC Mediterranean Shipping Company



PRICE ANNOUNCEMENT

Congestion Trade Europe, Scandinavia, West
Mediterranean to West Coast Central America

5/7/2024

Dear Customer,

Due to the congestion in the Central American ports generating difficult conditions to operate, MSC will apply a Congestion Surcharge (CGS) for cargo from Europe, Scandinavia and West Mediterranean to the ports of Acajutla (El Salvador), Caldera (Costa Rica), Corinto (Nicaragua) and Puerto Quetzal (Guatemala) on the West Coast of Central America, to maintain our services at the required level.

As from July 21st 2024 (vessel proforma sailing date) until further notice.

The CGS will be charged at

- EUR 1000/20'
- EUR 1500/40'

for all equipment types.

Should you have any questions, please contact your local MSC representatives in our global network of more than 675 offices

We thank you for your understanding and are at your disposal for any further information.

Yours faithfully

**REGISTER AND MANAGE YOUR PREFERENCES TO
RECEIVE OUR NEWS**

We thank you for your continued support

MSC Mediterranean Shipping Company

MSC France SAS. as agent of MSC Geneva

W: www.msc.com

In order to comply with the General Data Protection Regulation, you may exercise your rights of access, rectification, cancellation, limitation, opposition and portability free of charge by sending an e-mail to: data.protection@msc.com, please visit [Privacy Policy](#) | [MSC](#) for more information.

© Copyright 2024 – All Rights Reserved

[Unsubscribe](#)